
Republic Of Iraq  

Ministry Of Foreign Affairs  

Date:  October 23, 2019       Tender number: 8/2019 

 

 

Health Insurance Contract  

 

  The Ministry of foreign affairs Announce the biding in (Health Insurance Contract tender) , the 

health insurance contract will cover the medical  expenses for the employees of the ministry of 

foreign affairs and their families who lives abroad .as in clause (17 / first) from the legislation of 

foreign  services number(1)  year of 2010. 

To all the reputable companies who works in health insurance field and willing to participate in 

this tender contact our embassy in Paris at the address (64 Avenue Foch , 75116 pairs , France ), 

In order to buy the documents (tender requirements and terms and conditions) and pay $100 

(one hundred American dollars) , non refundable ,  exempted from paying the documents fees 

the international companies with very good reputation in health insurance field. Complying 

with the legislations of the execution of government contracts,   as in clause (4/1st /B) number 

(2) for year of(2014). 

All offers should submit in closed and sealed envelope to the address above, before not after 12 

pm October 31, 2019. A receipt will issue against submitting the offer with validity at least 3 

months from the closing day of the tender. 

All offers should include the (%1) from the estimated value, all submitted tenders will open in 

the same day, by tenders opening committee,  

The committee will neglect any offer does not fulfill all the terms and conditions required for 

the participation in this tender. The winner company should pay all adverting expenses of this 

tender. For more information you can email us: conract@mofa.gov.iq , www.mofa.gov.ip  
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Extension de la date limite d’appel d'offres 

Contrat d'assurance médicale 

Appel d'offres n °: (8/2019) 

Méthode du contrat: Annonce publique 

Le ministère des Affaires étrangères de la République d'Irak annonce un appel 

d'offres pour un Contrat d'assurance médicale couvrant les frais de traitement 

médical de ses employés dans les missions diplomatiques irakiennes à l'étranger 

et ceux de leurs familles, conformément aux dispositions du paragraphe (17) de 

l'article (I) des Instructions sur le Service extérieur n ° (1) pour l'année 2010.  

Les compagnies réputées d’assurance médicale, souhaitant envoyer leurs 

soumissions à cet appel d'offres, sont priées de contacter l’Ambassade de la 

République d’Iraq à Paris à l’adresse (64 avenue Foch, 75116 Paris, France) pour 

obtenir les documents et les exigences relatives à cet appel d'offres contre 100 

USD (cent dollars américains) non remboursable, les compagnies étrangères 

réputées sont dispensées de payer pour les documents d'appel d'offres 

conformément à l’Article (4 / I / B) des Instructions pour l'exécution des contrats 

du gouvernement n ° (2) de 2014. 

Les soumissions doivent être envoyées dans une enveloppe fermée et scellée à 

l'adresse susmentionnée au plus tard le jeudi 31/10/2019 à 12 heures, contre 

accusé de réception, avec une période d’expiration d'au moins 180 jours à 

compter de la date de clôture de l’appel d'offres. Un cautionnement de (1%) du 

coût estimé de l’offre doit être accompagné avec la soumission. Les offres seront 

ouvertes par le comité d'ouverture des offres le jour même de la clôture de 

l’appel d'offres. Toute offre ne répondant pas aux conditions stipulées dans 

l'annonce et aux conditions du dossier d'appel d'offres sera exclue. La compagnie 

qui gagne l’appel d’offres assumera les frais de publicité. 

Pour plus d'informations, veuillez nous contacter au : contract@mofa.gov.iq  

Ou visitez le site web du ministère à l'adresse www.mofa.gov.iq 
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